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Besluitenlijst vragen aan het college 

 

Onderwerp Terrassenbeleid 

Datum  31 januari 2017 

Portefeuillehouder Burgemeester Penn – Te strake  

Verloop proces / 

Vervolgtraject 

n.v.t. 

Aanwezig  Burgemeester Penn – Te strake  

Fractiewoordvoerders De heren Barendse (D66), Beckers (CDA), Bonder (SP), Hameleers (PVM), 

Martin (SPM), Geelen (CDA), Paris (MV) 

Mevrouw Godwin (PvdA) 

Voorzitter Dhr. Sabel 

Secretaris Mevr. Goossens  

Samenvatting en 

afspraken 

De heer Barendse van D66 stelt vragen over het terrassenbeleid. 

In maart 2015 is het meest recente terrassenbeleid vastgesteld. Ten aanzien 
van het Amorsplein, het OLV-plein, het plein onder de klok in Wyck en de 
Maaspromenade is vastgesteld dat een mogelijke herverdeling niet eerder 
dan in februari 2020 aan de orde is. Ten aanzien van andere locaties zijn geen 
data genoemd of vastgesteld. 

Maastricht is een dynamische stad. Volgens D66 dient de gemeente actief in 
te spelen op veranderingen om het gastvrije karakter van Maastricht en het 
toeristische belang op peil te houden. 

1. Hoe gaat u om met aanvragen voor terrasvergunningen die niet tot de 
bovengenoemde locaties behoren?  
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De genoemde locaties behoren tot de zogenaamde pleinterrassen. Het 
terras wordt door de openbare weg gescheiden van de horeca-inrichting. 
De overige locaties vallen niet onder de pleinterrassen. Toetsing vindt 
plaats op grond van de APV en het Terrassenbeleid waarbij de actuele 
situatie van de betreffende locatie tegen het licht wordt gehouden. 
Terrasvergunningen worden voor een periode van 5 jaar verleend.  
 

2. Kunt u aangeven hoeveel aanvragen voor een terrasvergunning in 2015 
en 2016 zijn ingediend en hoeveel daarvan zijn gehonoreerd?  
 
In 2015 zijn 102 reguliere terrasvergunningen en 24 
kerstterrasvergunningen verleend.  
In 2015 zijn 2 aanvragen geweigerd.  
 
In 2016 zijn 100 reguliere vergunningen en 24 kerstterrasvergunningen 
verleend. 
In 2016 is 1 aanvraag geweigerd. Reden was een geweigerde Drank- en 
horecavergunning.  
 

3. Wanneer vindt een evaluatie van het huidige beleid plaats? 
Het terrassenbeleid is in 2015 vastgesteld. In 2020 wordt dit beleid 
geëvalueerd.  
De pleinterrasvergunningen zijn of worden tot uiterlijk 2020 verleend. Dit 
maakt 2020 een logisch moment voor een eventuele herverdeling. Hierbij 
worden alle horecaondernemers gelegen aan de betreffende pleinen 
betrokken.  

 
De heer Beckers vraagt of na de herinrichting van het Cörversplein naar de 

herverdeling gekeken wordt. Er is daar ook een nieuwe horecazaak 

bijgekomen. De portefeuillehouder antwoordt dat de raad geïnformeerd 

wordt over de wijze waarop het terrassenbeleid wordt uitgevoerd na de 

herinrichting van een plein. 

Toezeggingen De portefeuillehouder informeert de raad over de wijze waarop het 

terrassenbeleid wordt uitgevoerd na de herinrichting van een plein. 

 



 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 PAGINA 

 3 van 3 

 

 

 

 

M
em

o
 

Rondebriefje vragen aan het college 

 

Onderwerp Vragen raadsleden aan het college conform art. 50 RvO 

Soort bijeenkomst  Raad stelt vragen aan het college 

Reden van aanbieding Informatie 

Inhoud Gelegenheid voor raadsleden om mondeling vragen te stellen aan het 
college. 
 
Uitgangspunten: 

 De mogelijkheid is bedoeld voor raadsleden (en derhalve niet 
voor insprekers). 

 De mogelijkheid is bedoeld voor korte vragen (en derhalve niet 
voor discussie, peiling van meningen of interpellatie, waarvoor 
immers andere mogelijkheden en spelregels bestaan). 

 

Van de raadsleden 
wordt gevraagd 

 

Betrokkenen  

Vervolg Afhankelijk van het antwoord 

Bijbehorende 

documenten 
Onderwerpen aangemelde vragen 

Presidium Spelregels:  Onderwerpen vragen worden uiterlijk maandag, voorafgaande 
aan de dinsdag van Het Besluit, voor 16.00 uur aangemeld bij de 
griffie. 

 De griffie mailt de aanmeldingen maandagmiddag door aan het 
college en maakt deze bekend op de website. 

 De voorzitter bepaalt de orde van de vergaderingen en kan vragen 
doorverwijzen naar een volgende of andere mogelijkheid. 

 


